
 

BRM.0012.4.3.2022 

Protokół nr 38/2022 

posiedzenia Komisji Porządku Publicznego, Bezpieczeństwa Obywateli 

i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej  Inowrocławia,  

odbytego w dniu 22 marca 2022 r. w trybie zdalnym  

(z wykorzystaniem  środków porozumiewania się na odległość) 

 

Czas  trwania posiedzenia 8.00 –  8.35. 

 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 

 

1. Grzegorz Piński    – Przewodniczący Komisji 

2. Jacek Bętkowski    – Zastępca Przewodniczącego Komisji 

3. Danuta Jaskulska   – Członek Komisji 

4. Jarosław Mrówczyński   – Członek Komisji 

5. Dobromir Szymański  – Członek Komisji 

 

Lista obecności członków Komisji obecnych podczas Komisji online stanowi załącznik nr 1  do 

protokołu.  

  

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Magdalena Kaiser-Naczelnik Wydziału Oświaty i Sportu. 

2. Marcin Ratajczak – Komendant Straży Miejskiej w Inowrocławiu. 

3. mł. insp. Karol Konopacki – Komendant Powiatowy Policji w Inowrocławiu. 

 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

 

Posiedzenie Komisji otworzył Pan Grzegorz Piński – Przewodniczący Komisji, który  zgodnie           

z listą obecności stwierdził, że w obradach Komisji  uczestniczy 5 radnych, co wobec ustalonego 

składu Komisji wynoszącego 5 osób, stanowi kworum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji. 

 

Ad 2. Propozycje zmian do porządku obrad. 
 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Propozycje zmian do porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu nr 37/2022 z posiedzenia Komisji. 

4. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

5. Informacja Komendanta Powiatowego Policji w Inowrocławiu o stanie porządku                         

i bezpieczeństwa publicznego na terenie Inowrocławia w 2021 r. 

6. Sprawozdanie z działalności Straży Miejskiej Inowrocławia za 2021 r. 

7. Sprawy bieżące. 

 

Zmian do porządku obrad nie wniesiono i przystąpiono do jego realizacji.  

 

Ad 3. Przyjęcie protokołu nr 36/2022 z posiedzenia Komisji. 
 

Grzegorz Piński – Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za przyjęciem protokołu nr 37/2022 z posiedzenia Komisji? 

 

głosowanie:   za – 5, przeciw - 0, wstrzym. się – 0 
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Ad 4. Sprawy wymagające opinii Komisji. 
 

Magdalena Kaiser – Naczelnik Wydziału Oświaty i Sportu: 

Przedstawiła projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie ustalenia regulaminów obiektów           

i urządzeń użyteczności publicznej na terenie Miasta Inowrocławia, w tym oddanych w trwały 

zarząd. 

Projekt stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 

Pytania i dyskusja: nie było. 

 

Grzegorz Piński – Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego projektu uchwały? 
  
głosowanie:  za – 5, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia 

z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-

Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn. zm.), Komisja Porządku Publicznego, Bezpieczeństwa 

Obywateli i Ochrony Środowiska podjęła uchwałę nr 2/2022 o pozytywnym zaopiniowaniu 

projektu uchwały zmieniający uchwałę w sprawie ustalenia regulaminów obiektów i urządzeń 

użyteczności publicznej na terenie Miasta Inowrocławia, w tym oddanych w trwały zarząd.  

 

Ad 5. Informacja Komendanta Powiatowego Policji w Inowrocławiu o stanie porządku 

i bezpieczeństwa na terenie Inowrocławia w 2021 r. 
 

mł. insp. Karol Konopacki – Komendant Powiatowy Policji w Inowrocławiu:    

Przedstawił informację o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego na terenie Inowrocławia 

w 2021 r. 

Informacja stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Pytania i dyskusja:  

 

Jacek Bętkowski – Zastępca Przewodniczącego Komisji: 

Z mojej strony jest taka propozycja, aby zwiększyć kontrolę antyalkoholową. Drugą sprawą, 

którą chciałbym poruszyć, to temat rowerzystów, którzy stwarzają zagrożenie w większości dla 

siebie. Kierowca samochodu jest w jest sposób chroniony, bo jest w samochodzie, co chroni go 

przed obrażeniami, a rowerzysta sam stwarza zagrożenie i wjeżdża pod koła pojazdów. Następna 

sprawa to „piesi”, którzy wchodzą na jezdnię z telefonem w ręku.    

 

mł. insp. Karol Konopacki – Komendant Powiatowy Policji w Inowrocławiu  

W 95% zgadzam się z wypowiedzią pana radnego, nie mniej jednak spoglądając na zestawienie 

dotyczące efektywności zwalczania przestępczości to w Inowrocławiu 2020 r. ujawniliśmy 

70 nietrzeźwych, natomiast w 2021 r. 142. Dynamika jest znacząco duża, to wynika 

z zwiększenia efektywności w tym zakresie tzw. „trzeźwych poranków”. Mieliśmy barierę 

w zakresie technicznym. Ta bariera techniczna polegała na tym, że należało zorganizować 

odpowiednie środki do dezynfekcji urządzeń służących do badania zawartości alkoholu 

w wydychanym powietrzu. Na samym początku pandemii i w trakcie ich trwania nie wymyślił 

nikt środków do dezynfekcji nie na bazie alkoholu. Od kwietnia ubiegłego roku udało się tą 

barierę techniczną „przeskoczyć” i policjanci posiadają płyn nie na bazie alkoholu na 

wyposażeniu. Dlatego te 5% z tych 95% to wynika z bariery technicznej. W kwestii pieszych 

i rowerzystów też zgadzam się  w 100%, aczkolwiek efektywność w tym zakresie też się 

zwiększyła. Nie mniej prowadzimy szeroko zakrojone działania po zmianie taryfikatora 

w zakresie nakładania grzywny w ramach mandatu karnego. Do 0,5 promila jest do 1500 zł. 
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a powyżej jest 2500 zł. Codzienne mamy 2-3 rowerzystów, którzy są pod wpływem alkoholu. Co 

przekłada się na bezpieczeństwo w ruchu drogowym. Prawo o ruchu drogowym z udziałem 

pieszych również się zmieniło. Weźmiemy to pod uwagę i w tegorocznych działaniach 

organizowanych między innymi przez Ruch Drogowy, przy wspólnych patrolach ze Strażą 

Miejską. 

 

Jacek Bętkowski – Zastępca Przewodniczącego Komisji: 

Myślę, że ta współpraca będzie jeszcze lepsza, abyśmy mogli czuć się jeszcze bezpieczniej.  

 

Innych pytań nie było.  

 

Ad 6. Sprawozdanie z działalności Straży Miejskiej Inowrocławia za 2021 r.  
 

Marcin Ratajczak – Komendant Straży Miejskiej: 

Przedstawił sprawozdanie z działalności Straży Miejskiej w Inowrocławiu za 2021 r. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

  

Pytania i dyskusja:  

 

Jacek Bętkowski – Zastępca Przewodniczącego Komisji: 

Chciałbym odnieść się do informacji w sprawie oświetlenia ulic. Wiele razy zdarzyło się, jadąc 

do pracy w godzinach 6.00-6.30, że oświetlenie nie świeciło się. Jest to utrudnienie dla 

kierowców a także dla osób pieszych. Wy jako Straż za to odpowiadacie?   

 

Marcin Ratajczak – Komendant Straży Miejskiej: 

My dostajemy harmonogram z Wydziału Gospodarki Komunalnej Urzędu Miasta, o której 

godzinie na ulicach Miasta Inowrocławia zostanie załączone i wyłączone oświetlenie. Ten 

harmonogram zmienia się wraz z zmieniającymi się porami roku. My również otrzymaliśmy 

takie zgłoszenia, że światła na terenie Miasta wyłączane są zbyt wcześnie. Zgłosiliśmy ten 

problem do Wydziału Gospodarki Komunalnej i ten harmonogram ok. 2 miesiące temu został 

zmieniony. Te godziny zwłaszcza w godzinach porannych zostały przedłużone.  

 

Jacek Bętkowski – Zastępca Przewodniczącego Komisji: 

W kwestii związanej z foto-pułapkami, to udaje się wiele osób wykryć i ukarać za notoryczne 

podrzucanie odpadów w różnych miejscach. Ta foto-pułapka przyniosła dość duży efekt. Jest to 

fajna rzecz i dobrze byłoby, aby była następna taka foto-pułapka. Odnosząc się do zużytego 

taboru, to grupa radnych złożyło już interpelację do Pana Prezydenta w tej sprawie. Potrzebne 

jest auto elektryczne, hybrydowe, bo poruszacie się w strefie uzdrowiskowej. IGKiM zrobiło 

duży krok w sprawie wybudowania wiat zamkniętych. Tam gdzie tych kontenerów nie da się 

zamknąć to nadal jest problem. Robimy wszystko, by to wszystko pozamykać i wtedy nie będzie 

podrzucania odpadów. Byłem w zeszłym roku na kontroli w sprawie palenia w piecach. Podczas 

kontroli ujawniono, że w piecu było wszystko, oprócz drewna i węgla. Pomoc społeczna powinna 

się tym zająć.   

 

Innych pytań nie było.     

 

Grzegorz Piński – Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego sprawozdania? 

  

głosowanie:  za – 5, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
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Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia 

z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-

Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn. zm.), Komisja Porządku Publicznego, Bezpieczeństwa 

Obywateli i Ochrony Środowiska podjęła uchwałę nr 3/2022 o pozytywnym zaopiniowaniu 

sprawozdania z działalności Straży Miejskiej Inowrocławia za 2021 r.  

 

Ad 7. Sprawy bieżące.  

 

Nie było. 

 

 

  

Przewodniczący Komisji 

 

/-/Grzegorz Piński 

 

 
Protokółowała:  

/-/Agnieszka Bardzińska 


